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Van de voorzitter

Een tweede belangrijk thema voor het bestuur is

het bevorderen van de samenhang binnen de

vereniging. Nu we 40 jaar bestaan is het

vanzelfsprekend dat sommige groepen met grote

zelfstandigheid hun weg gaan. Dat is op zichzelf

prima, maar er dient wel een verantwoording te

zijn naar de algemene ledenvergadering, een

vertegenwoordiging in het bestuur en een zekere

eenheid in de gedragsregels en dc financiën. In

overleg willen we hier meer aandacht aan

besteden.

Het seizoen is dus weer begonnen. In het

programmaachterin deze Korhaan vindt u vele

activiteiten. Extra aandacht wil ik vragen voor de

lustrumavond op 27 september en voor de

contactavond voor nieuwe leden op 14 november.

Ik nodig u van harte uit om deel te nemen.

Rien Rense

Het is midden augustus, de schoolvakanties zijn

bijna voorbij. De Gooise heidevelden staan weer

prachtig in bloei. Nog even nagenieten van de

zomer, en dan begint het ‘gewone’ leven weer. De

eerste dagexcursie, het Rondje Noord-Holland, en

daarna volgt snel het Vogelfestival in Lelystad en

ons najaarsweekeinde in Lauwersmeer. De

inzendtermijn voor de lustrumfotowedstrijd is al

gesloten. De wekelijkse trektellingen in het

Corversbos zijn al eerder begonnen. Binnenkort

start weer de vogelherkenningscursus. Er wordt

hard gewerkt aan het vernieuwen van de website.

In de eerste bestuursvergadering hebben we het

feestprogramma voor de lustrumavond op 27

september doorgenomen en de plannen voor

volgend jaar verkend. Gaan we door zoals

gebruikelijk, of willen we nieuwe onderwerpen

aanpakken? We zouden ook meer kunnen doen

aan ledenwerving, het betrekken van de jeugd bij
de vereniging en aan activiteiten voor ouderen,

om maar enkele mogelijkheden te noemen. Het

bestuur heeft de verschillende subgroepen in de

vereniging gevraagd om bij het opstellen van de

begroting voor volgend jaar mee te denken over

nieuwe plannen.


